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1. Planlægning af voksenarrangement. 

Vi får snakket om mulighederne for hvad der kan 

være interessant for medlemmerne at være med til.  

Vi ender op med fællesspisning og efterfølgende øl- 

og vinsmagning.  
 

2. Evaluering af sommerfesten. 

Gode tilbagemeldinger – vellykket fest - god mad – 

en dejlig dag for alle.  

 

3. Hvad kan vi gøre for at få flere medlemmer. 

Vi diskuterer kort om vi evt. kan gøre mere for at få 

flere medlemmer – det bliver svært, da vi allerede 

nu gør hvad vi kan i forhold til omdeling af folder, 

facebook, skilte, hjemmeside mm. – Der arbejdes 

videre hermed. 

4. Legepladsen. 

Legepladsen bliver drøftet og hvad der sker – p.t. 

ligger det stille pga. manglende etablering 

grundejerforening, der hvor den ønskes placeret. 
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